



Ville de **SAINTE-ANNE**  
Town of **STE. ANNE**

## NEWS BULLETIN

March 18, 2020

Please be advised that at this time, the Town of Ste. Anne has decided to close its administrative office to the public effective today, March 18<sup>th</sup>, 2020 and shall remain closed until further notice. Administrative Staff will continue to work in the office and will be available by phone or email to assist residents. Should you need to contact the office, please contact us at 204-422-5293 or by email at [town@steanne.ca](mailto:town@steanne.ca). There is also an outdoor drop off box located beside the front entrance for paper documents or cheque payments.

The Town of Ste. Anne Firehall, Public Works Building, Arena, Curling Rink and Ste. Anne Library are also closed to the public. The Ste. Anne Police Building is closed to the public unless in an emergency situation. Should you need to contact the Ste. Anne Police, please contact them at 204-422-8209 or [sapd@steanne.ca](mailto:sapd@steanne.ca).

Note that these steps are a precaution, and we urge everyone to continue following the advice of public health authorities.

Thank you for your understanding.

Town of Ste. Anne Mayor, Council and Staff

## BULLETIN DE NOUVELLES

le 18 mars 2020

Veillez noter qu'à ce moment, la ville de Sainte-Anne a décidé de fermer son bureau administratif au public commencent aujourd'hui, le 18 mars 2020, et demeurera fermée jusqu'à nouvel ordre. Le personnel administratif continuera de travailler au bureau et sera disponible par téléphone ou par courriel pour aider les résidents. Si vous devez contacter le bureau, veuillez-nous contacter au 204-422-5293 ou par courriel à [town@steanne.ca](mailto:town@steanne.ca). Il y a aussi une boîte de dépôt extérieure située à côté de l'entrée principale pour les documents papier ou les paiements par chèque.

La caserne de pompiers, édifice des travaux publics, l'aréna, le curling et la bibliothèque Sainte-Anne est également fermée au public. Le poste de police est fermé au public, sauf en cas d'urgence. Si vous devez contacter la police de Sainte-Anne, veuillez les contacter au 204-422-8209 ou [sapd@steanne.ca](mailto:sapd@steanne.ca).

Notez que ces étapes sont une précaution et nous exhortons tout le monde à continuer de suivre les conseils des autorités de santé publique.

Merci de votre compréhension.

Le maire, conseil et personnel de la Ville de Sainte-Anne